

滤芯过滤器（保安、精密过滤器）是一种高精度的过滤装置，主要由壳体和滤芯组成。产品主要用于前置处理，广泛应用于电子行业、污水处理、饮料、食品、纯水处理等领域，也可用作家庭净水器使用。

HPCF cartridge filter is a filter system with high precision. It consists of the housing and cartridge elements, mainly used pretreatment. It can be widely used in electronic industry, sewage treatment, beverage, foods, pure water treatment, also it can act as home water purification equipment.



本产品于 2005 年获得国家实用新型专利证书，
专利号为：ZL 2005 2 0100822.3

2006 年申报国家发明专利，专利申请号为：
200510049195X
已通过 0-0.6MPa 的 10 万次循环疲劳测试。

In 2005, it has got the utility model patent, which is issued by the state intellectual property office of the P.R.C. The patent NO is: ZL 2005 2 0100822.3

In 2006, it has applied for the patent of invention. The application NO is: 200510049495.X
It has achieved 0-0.6 MPa 100,000 times recycle fatigue test successfully.

型号 Type		材质 Material	尺寸 Size	滤芯数量 Cartridges	滤芯尺寸 Cartridges size	进出水口 In/Out	最大工作压力 Max pressure
HPCF-5DC1	HPCF-3DC1	UPVC	Ø225-H450	5/3	10"	48/50 mm	0.6MPa(86PSI)
HPCF-5DC2	HPCF-3DC2		Ø225-H700		20"		
HPCF-5DC3	HPCF-3DC3		Ø225-H950		30"		
HPCF-5DC4	HPCF-3DC4		Ø225-H1200		40"		

Note: 桶体内安装各种材质各种精度的内径为 28-30mm; 外径为 65-70mm 的两端平压式滤芯 5 根;
最高工作温度: 50℃, 排气孔、压力表安装孔螺纹尺寸为: G1/4"

It can install all material, all precision's cartridge 5 PCS, which I.D. is 28-30mm; O.D. is 65-70mm;
The highest of working temperature is 50℃, The size of the two holes in the lid of the filter is G1/4"